

---

**Fra:** Reimund Borsholm <reimund.borsholm@gmail.com>  
**Sendt:** 9. november 2017 14:34  
**Til:** Siril Therese Sylta  
**Kopi:** Thomas Borsholm  
**Emne:** SV: 17/29155 Svar på førespurnad om møte - gbnr 214/94 og 214/108 Fyllingsnes

Hei !

Viser til møte hos dere den 2/11, der vi også skulle avtale ny frist for å trekke søknad uten at gebyr blir ilagt. Det ble ikke avtalt ny frist på møte.

Vi ønsker derfor nytt møte knyttet til eventuelt å trekke søknaden.

I prosessen til nå har vi hatt utlegg til nabovarsel, havnevesen etc. Hvordan håndteres disse kostnadene ? Vi ønsker jo å få et godkjent utslippsløyve, og slikt sett er vel det mer snakk om en utsettelse av søknaden enn «å trekke søknaden».

Vi ønsker klarhet i hva som skjer med våre utlegg dersom vi trekker søknaden, slik dere i grunnen ber oss om.

Sendt fra [E-post](#) for Windows 10

---

**Fra:** [Siril Therese Sylta](#)  
**Sendt:** lørdag 7. oktober 2017 kl. 08.27  
**Til:** '[reimund.borsholm@gmail.com](mailto:reimund.borsholm@gmail.com)'  
**Emne:** 17/29155 Svar på førespurnad om møte - gbnr 214/94 og 214/108 Fyllingsnes

Sjå vedlegg